
 

 

Referat fra bestyrelsesmødet 

Onsdag, den 26. august, kl. 19:00 i klubhuset 

Fraværende m. afbud:  Nicolai, Heinrich 

 

1. Tilføjelser til dagsordenen 

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde 

3. Meddelelse fra formanden 

4. Næstformanden 

 Der henligger en del joller ved Søsportcenteret, som sjældent eller 
 aldrig er på vandet. En pladsleje for alle private joller overvejes indført. 

5. Kasserer 

 Skader på installationerne, efter lynnedslag i klubhuset, er udbedret. 

6. Sekretær 

7. Medlemsforhold 

 8 nye medlemmer er i løbet af de sidste måneder indmeldt i HSC. 

Status og beretning fra udvalgene: 

8. Ungdomsudvalg 

 HSC havde 4 sejlere og deres familier på sommerlejr i Sønderborg. 

 Som altid var der masser af sejlads, hygge og godt kammeratskab på 
 tværs af klubberne. 

 Der er solgt 2 gamle optimistjoller (slidte) til en klub i Tyskland. 

 15. august blev der afholdt DamCup i HSC for Opti C , Opti B og Zoom8 
 med deltagelse af 18 sejlere, heraf 4 fra HSC. 



 1. pladsen i Opti C blev vundet af Line Hald fra HSC. I Opti B blev Lærke 
 nr. 3 og i Zoom8 blev Dicte nr. 2. 

 22-23 august var 3 HSC sejlere til Sønderjysk Open i Høruphav. På trods 
 af megen vind klarede vore sejlere sig godt i både Opti C og B og Zoom8. 

 Line blev nr. 2 i C feltet. Dette er hendes 3. pokal og hun er nu B sejler. 

 Dansk Sejl Union har støttet vores skolesejlads, der blev afholdt i 
 maj/juni, med 6000 kr. 

9. Broudvalg  

 HSC kan ikke stille gratis lokaler til rådighed for offentlige VHF kurser. 

 Der bliver fremstillet en velkomstskrivelse med råd og vejledning til nye 
 medlemmer i HSC 

10. Pladsudvalg 

11. Sejludvalg 

 Blå Bånd 2015 tegner til at blive samme succes som i de senere år. 

12. Eventuelt 

 

Med venlig hilsen 

Asger Sorgenfri 

Sekretær 

 

 

 

 

 

 

 


